
 

 

 

 
 

TURRENNKLUBBEN ROGALAND 

 

REFERAT FRA STYREMØTE – NR. 2023-06 

 

 

Onsdag 25.10 2023 kl. 19:00, Sandnes Sparbank Arena, Melshei. 

 

Fra styret: Johnny Garstad, Bodil Skadsem Høiland, Nils Bøe, Bård Kloster, Britt Heskestad og Tina 

Langehelle. 

  

Saksliste: 

1) Gjennomgang av forrige styremøte. 

2) Status utfordringer hjemmeside og e-post 

3) Sesilåmi 

4) Marcialonga 

5) Vasaloppet 

6) Svalbard Skimaraton 

7) Familiehelg - Røde Kors hytte, Sinnes 12-14. januar 2024 

8) Sandnes Arena / rulleskistrening 

9) Årshjul 

10) Økonomi 

11) Medlemskontingent 

12) Årsberetning 

13) Årsmøte og en takk for innsatsen til Else Jonnie, Melshei 22.11 

14) Eventuelt. 

 

Sak 01-06 Gjennomgang forrige møte  

Johnny tok gjennomgang av siste styremøte - Godkjent. 

 

Sak 02-06 Status utfordringer hjemmeside og e-post  

Bård hadde en gjennomgang av status. Problem med domene gjør at epost og hjemmeside 

ikke er oppe og går. Bård vil sende inn søknad på TRK’s org nummer slik at TRK får 

kontroll over domene-navn. Email adresser vil følge domene-navn. Alle i styret vil få 

tilgang. Passord blir nytt. 

Bård tar ut alle e-post fra StyreWeb over i nytt system. Han anbefaler at StyreWeb brukes 1 

år til (dvs i 2024) som kontroll på medlemsmassen. 

Vedtak: Slutte å bruke StyreWeb til e-post og heller benytte e-post og Turrennklubben.no – 

Godkjent. 

 

Sak 03-06 Sesilåmi 

Sesilåmi går av stabelen søndag 10. mars 2024. Godkjenning for gjennomføring i 2025 er 

også gitt. 

 

Sak 04-06 Marcialonga 

Lagt på hjemmesiden og Facewbook, og det er allerede 8-10 påmeldte. Nils gir beskjed når 

det er 2-3 ledige plasser igjen, og Bård legger informasjon ut på hjemmesiden. 

 

Sak 05-06 Vasaloppet 

Ikke så mye interesse. Nils har pr 25.10 ikke vært i kontakt med PWT.  



 

 

Nils legger ut informasjon og vurderer i tilfelle interesse blant medlemmene. Tina foreslo å 

sende ut en felles email. Bård vil sende ut så fort som mulig når domene er OK. 

 

Sak 06-06 Svalbard Skimaraton 

Nils vil kontakte Jens i PWT for mer informasjon. 

 

Sak 07-06 Familiehelg, Røde Kors hytte, Sinnes 12-14. januar 2024 

Familiehelgen i 2023 ble relativ dyr pga høy leiepris på benyttet hytte. 

Tina tok opp kostnader familiehelg vs temakveld med referanse til hvor mange betalende 

medlemmer deltar på familiehelg kontra temakveld. Det ble diskutert om en familiehelg 

har samme funksjon som tidligere. Flere har hytter i Sirdal nå enn før. Kanskje er det bedre 

å øke budsjettet på Temakveld, siden det er flere betalende medlemmer som benytter seg 

av sistenevnte tilbud. God diskusjon. Ingen konklusjon fattet. Bård legger ut påmelding til 

familiehelg 1. desember. 

 

Sak 08-06 Sandnes Arena/ rulleskistrening 

Johnny stilte spørsmålet «hva kan vi gjøre for å få opp antallet på rulleskitrening?». God 

diskusjon, men ingen konklusjon. Det ble nevnt at det kunne vært positivt om det var en 

trener til stede. Nils foreslo å annonsere for rulleskitrening i august/september når det er 

lyst og fint. Det er muligens lettere å få flere med da. 

 

Sak 09-06 Årshjul – ansvarsfordeling 

Det ble bestemt nytt styremøte, med planlegging av Sesilåmi, rett etter årsmøtet, slik at vi 

kan være klare med påmelding til hytte, buss og hotell via ny hjemmeside fra 1. desember. 

Aksjoner: Nils sjekker tilgjengelighet på de 4 hyttene som ble benyttet i 2023. Britt sjekker 

status angående tilgjengelighet og pris på hotellet og Johnny sjekker angående busser. 

 

Sak 10-06 Økonomi 

Bodil ga en oversikt over økonomien og utviklingen fra 2010 til 2023. TRK hadde 7-8 

gode år. Medlemsmassen har gått betraktelig ned siden 2010, hvor TRK hadde 900 

medlemmer. Tidligere hadde TRK 9 annonsører mot 7 i 2023. Budsjettet for 2024 ble 

diskutert og estimert. Skifondet ble diskutert og det var enighet om at en ikke trenger å 

tildele hvert år, dersom det ikke er aktuelle søknader. Heller bruke penger på egne 

medlemmer.  

 

Sak 11-06 Medlemskontingent – Status 

Mange medlemmer ennå ikke betalt for 2023. Vanskelig å få oversikt på en effektiv måte 

siden Styre Web og Vipps ikke er synkronisert.  

 

Sak 12-06 Årsberetning 

Else Johnnie skrev årsberetningen for 2022. Johnny har sendt en kopi til Britt. 

Aksjon: Britt lager et utkast, ber og innspill fra resten av styret og setter sammen.  

 

Sak 13-06 Årsmøte og en takk for innsatsen til Else Jonnie Else Jonnie 22.11 

I utgangspunktet står hele styret på valg i 2023. For å unngå dette har Nils og Bodil sagt ja 

til å ta et år til og dermed først stå på valg i 2024. Britt tar ikke gjenvalg. 

Enighet om å starte årsmøtet kl 19:00. 

Vedtak: Else Jonnie får gavekort. 

 

Sak 14-06 Eventuelt 

 

Neste styremøte blir etter årsmøtet 22.11 

         

Stavanger 11.11 2023 

Turrennklubben Rogaland        

Britt Heskestad 


